
 

M.v.h. Bestyrelsen i Tjørneparken  

 

FRA AFDELINGSBESTYRELSEN MARTS 2025 

Referat fra bestyrelsesmøde, 
afholdt 11 marts 2025 kl. 17.30 – 19.30 

1. Valg af dirigent – Vikki 
2. Valg af referent – Mia 

 
Nyt fra varmemesteren: 
Der er ansat en varmemester fra maj 2025. han hedder Poul og har tidligere arbejdet i afd. 
Frøgården. 
Der arbejdes på en plan med at alle pedeller skal møde ind samme sted(frøgården), og fordele 
arbejdet, samt de maskiner der er i de forskellige afdelinger, for at øge effektiviteten.  
 

3. vedligeholdelse af udeområder: 
Der er købt og plantet 3 træer i området. Der skal snakkes videre om flere indkøb af grønt. Der 
er sat 40.000 kr. af til beplantning og grønt, heraf er brugt 13.000 kr.  
 

4. udgifter til kontor der ikke bliver brugt: 
Der har hidtil været gjort rent ofte i det tomme kontor til varmemester/pedel. Da dette ikke bliver 
brugt særlig tit, nedsættes behov for rengøring til x 1 mdl. 
 
      5+6. Skiltning  
Gamle skilte trænger til vedligehold og der har tidligere været ønske om yderligere nedsætning 
af fartgrænser igennem Tjørneparken. Aleks vil sørger for indkøb og opsætning af nye skilte, 4 
stk. med fartgrænse på 20 KM/T.  
 
     7. containere til haveaffald: 
Påmindelse om opstilling af containere til haveaffald 2 x årligt. Der vil blive opsat containere til 
bortskaffelse af haveaffald på fliserne udenfor nr. 32 den 20 juni og 19 september. 
 
     8. grillplads  
Anlægsgartner er bestilt til engang i foråret, til blandt andet at lave klar til at der kan komme 
strøm til juletræet. Grillen skal fjernes og der planlægges at der sås græs på pladsen hvor 
grillen står.  
 
     9. tjek af gasfyr 
Der er tidligere givet tilbud om gastjek, hvilket løb op i en udgift pr. beboer på 1600 kr. årligt, 
hvilket blev nedstemt. Dette må tages op ved næste afdelingsmøde.  
 
     10. akustikloft på 1 salen i festlokalet 
Det vil umiddelbart være for dyrt i forhold til hvor sjældent det bliver udlejet.  
 
     11. ny PC til kontoret 
Der vil blive indkøbt ny PC til kontoret, da den gamle er i forfald 
 
     12. fodring af fugle 
Der er stadig problemer med rotter i afdelingen. Og det opleves stadig at der sker fodring af 
fugle. Kommunen har været på besøg flere gange, men gør ikke rigtig noget ved problemet.  
 
     13. evt. 
Ønske om nedsætning af leje af festlokalet for beboerne i Tjørneparken. Dette må tages med 
ved næste afdelingsmøde 


